Living Grace

A New Chapter: Gratitude, Progress, and Our Future



Dear Brothers and Sisters,

Greetings in the Lord!

We thank God for His abundant grace, who led our church through many blessings and breakthroughs this past year. Reflecting on this journey, my heart is full of gratitude for God's faithfulness and provision. I also sincerely thank each of you for your loving contributions. Your dedication has been vital in bringing our church to where it is today. This past year, we successfully purchased the property in Baldwin Park and completed the sale of our former property in West Covina. These milestones were achieved through God's miraculous provision, the faithful generosity of our brothers and sisters, and the dedicated service of our advisory board and pastors. Your prayers, support, and sacrifices have empowered us to move forward on this journey of faith.

However, our mission is not yet complete. To transform the new location into a space for worship and ministry, we are renovating the property with a fundraising goal of \$500,000. So far, we have raised approximately half of the funds, but we still need \$250,000 to reach our goal. We firmly believe that as we work together with one heart, God will continue providing all we need.

The renovation is still underway, but we are excited to announce that we will hold our first trial worship service at the new location on Sunday, February 2, 2025, at 11:00 AM. The new address is 4161 Baldwin Park Blvd, Baldwin Park, CA 91706



As we begin this new chapter, let us unite to witness God's greater works! May we continue to pray for one another, remain united in spirit, and faithfully serve in His kingdom, bringing His love and gospel to more people.

2025

In His Grace, Rev. Tak-Hung Law Senior Pastor, Living Grace Alliance Church



*Donation Ways:

- Make checks payable to "Living Grace Alliance Church" and mail to: 2054 S. Hacienda Blvd. #5026, Hacienda Heights, CA 91765.
- Zelle to:
 livinggracedonat
- livinggracedonation@gmail.com (with the note: BP Donation)
- Donate via stocks. For more details, please contact livinggracedonation@gmail.com

**Living Grace Alliance Church is a 501(c)(3) non-profit organization (Federal Tax ID #95-4857291). Your donation is tax-deductible. If this is your first donation to Living Grace Alliance Church and you would like us to mail a donation receipt to you by January 31, 2025, please email your donation details and address to our treasurer at livinggracedonation@gmail.com.

Living Grace

新篇章: 感恩、進展與未來展望



過去一年,我們成功購入了位於Baldwin Park的物業,並順利賣出了West Covina的舊址。這一切都是因著神的奇妙安排,以及弟兄姊妹們的愛心與奉獻,更離不開執事和同工們的忠心事奉。你們的禱告、支持和付出,讓我們在這條信心的道路上不斷前行。

然而,我們的使命還未完成。 為了使新的會址成為一個敬拜 與服事的空間,我們正在進行 裝修工程,預算約為 500,000 美元。到目前為止,我們已籌 得大約一半的款項,但距目標 仍然需要 250,000 美元。我們 相信,憑著大家同心合意的努 力,神必會繼續供應我們所需 的一切資源。

雖然裝修工程仍在進行中,我 們非常期待在 2025 年 2 月 2 日(星期日)早上十一時正, 在新地點舉行首次試行崇拜, 地址為:4161 Baldwin Park Blvd, Baldwin Park, CA 91706 願我們在這個新起點上,一起 見證神更大的作為!讓我們繼 續彼此代禱,同心合意,成為 神國忠心的僕人,將祂的愛與 福音帶到更多人的生命中。

主恩常偕! 宣道會活恩堂 羅德鴻牧師 info@lgac.us | 626-244-1117



親愛的弟兄姊妹們:

主内平安!

感謝上帝豐盛的恩典,祂帶領 我們的教會在過去一年經歷了 無數的祝福與突破。回顧這段 旅程,我滿心感恩,也深深體 會到神的信實與供應。同時, 我衷心感謝弟兄姊妹在過去一 年中的愛心奉獻,正是你們的 付出,使教會得以一步步走向 今天的成果。



*奉獻方法: 1. 支票抬頭請寫 "Living Grace Alliance Church",然後寄回 2054 S. Hacienda Blvd. #5026, Hacienda Heights, CA 91765 2. Zelle to: livinggracedonation@gmail.com 備 註: BP Donation 3. 以股票奉獻,請聯絡 livinggracedonation@gmail.com

**宣道會活恩堂是一家501(c)(3) 非牟利組織(Federal Tax ID #95-4857291)。您慷慨的捐款可享稅 務減免。如果這是您首次捐款給 活恩堂,並希望我們在2025年1 月31日前郵寄捐款收據給您,請 將您的捐款資料及地址電郵給我 們的財政:

livinggracedonation@gmail.com °